



FRESHSECRETS
N A T U R A L • C O S M E T I C S

2019-2020

GR.

Η σειρά **FRESH SECRETS** περιλαμβάνει προϊόντα περιποίησης σώματος με συστατικά που συλλέχτηκαν από την Κρήτη, την Ελλάδα τη Μεσόγειο και όχι μόνο. Επιλέξαμε και χρησιμοποιήσαμε ότι καλύτερο μπορεί να μας δώσει η φύση, η επιστήμη και η τεχνολογία, για να δημιουργήσουμε προϊόντα που τρέφουν, περιποιούνται και προστατεύουν την επιδερμίδα.

Τα προϊόντα της σειράς είναι δερματολογικά ελεγμένα.

EN.

The **FRESH SECRETS** range includes body care products with ingredients collected from Crete, Greece, the Mediterranean and more areas. We have chosen and used the best that nature, science and technology can give us to create products that nourish, care for, and protect the skin.

The products of the range are dermatologically tested.

RU.

Серия **FRESH SECRETS** - натуральная косметика, которая включает в себя продукты по уходу за телом. В состав входят компоненты растительного происхождения с Крита, Греции, стран Средиземноморья и не только.

Вся продукция Fresh secrets дерматологически протестирована.

ALOE VERA GEL 99,99%

GR.

Καταπραϋντικό Τζέλ εμπλουτισμένο με 99,99 % οργανική Αλόη. Ενυδατώνει, απαλύνει και περιποιείται την ταλαιπωρημένη και ξηρή επιδερμίδα. Ιδανικό για την ερεθίσμένη από τον ήλιο επιδερμίδα, χαρίζει αισθηση δροσιάς και βοηθά στην αποφυγή του ξεφλουδισμάτος.

EN.

Soothing Gel enriched with 99,99% Organic Aloe Vera. It moisturizes, it softens and nourishes the damaged and dry skin. Ideal for sun-irritated skin, it offers a cool feeling and helps to avoid peeling.

RU.

Успокаивающий гель для кожи, обогащенный на 99,99% органическим экстрактом алоэ вера. Увлажняет, защищает и интенсивно ухаживает за уставшей и сухой кожей. Идеально подходит для ухода за раздраженной кожей после пребывания на солнце, придает чувство свежести и устраниет шелушение кожи.



4

GR. Καταπραϋντικό Τζέλ εμπλουτισμένο με 99,99 % οργανική Αλόη.

EN. Soothing Gel enriched with 99,99% Organic Aloe Vera.

RU. Успокаивающий гель для кожи, обогащенный на 99,99% органическим экстрактом алоэ вера.

120ml / 21220

230ml / 21219

ACTIVE CHARCOAL

GR.

Η Fresh Secrets χρησιμοποίησε τον ενεργό άνθρακα, εκχυλίσματα βοτάνων και βιταμίνες και δημιούργησε τρία πρωτοπόρα προϊόντα από άποψη συστατικών και λειτουργίας τους στη φροντίδα της επιδερμίδας και των δοντιών.

EN.

Fresh Secrets used activated charcoal, herbal extracts and vitamins, and created three pioneering products in terms of ingredients and their function in skin and tooth care.

RU.

Фирма Fresh Secrets использовала активированный уголь, экстракт различных лечебных трав и витамины для создания трёх передовых продуктов с точки зрения компонентов и функциональности для ухода за кожей и зубами.



1

GR. Μάσκα προσώπου κατάλληλη για θαμητή κουρασμένη επιδερμίδα.

EN. Face mask suitable for dull and tired skin.

RU. Маска для лица замечательно подходит для тусклой и уставшей кожи.

2

GR. Μάσκα προσώπου για εντατικό καθαρισμό, τόνωση και αναζωογόνηση της επιδερμίδας.

EN. Face mask for intensive cleansing, tonifying and rejuvenation of the skin.

RU. Маска для глубокой чистки лица, тонирования и восстановления кожи.

75ml / 15103

3

GR. Οδοντόκρεμα με ενεργό άνθρακα και μέντα.

EN. Toothpaste with charcoal and mint flavor.

RU. Зубная паста Fresh Secrets Whitening with Charcoal and mint flavor содержит 98% натуральных ингредиентов. Защищает зубы от бактерий, зубного налета и карIESа.

75ml / 15101



FRESHSECRETS

NATURAL · COSMETICS

DONKEY MILK

GR.

H Fresh Secrets γνωρίζει τις ενυδατικές και θρεπτικές ιδιότητες που έχει το γάλα γαϊδάρας. Γνωρίζει επίσης ότι αποτέλεσε μυστικό ομορφιάς για εκατοντάδες χρόνια. Χρησιμοποιήσε τη γνώση αυτή και τις σύγχρονες μελέτες και δημιούργησε μια σειρά προϊόντων για το πρόσωπο, τα χέρια και το σώμα.

EN.

Fresh Secrets is aware of the moisturizing and nutritional properties of the donkey milk. It also knows that it has been a secret of beauty for hundreds of years. We used this knowledge and modern studies and created a series of products for the face, hands and body.

RU.

При составлении рецептуры косметики Fresh Secrets учитывались увлажняющие и питательные свойства ослиного молока. На протяжении сотен лет молоко ослицы являлось секретом красоты. На основе этих знаний и современных научных данных была создана серия продуктов для лица, рук и тела.



①

GR. Αντιρυτιδική κρέμα προσώπου με ενυδατικά συστατικά. Περιέχει γάλα γαϊδάρας, υαλουρονικό οξύ, λάδι αβοκάντο, ελαιόλαδο, εκχύλισμα βλαστοκύτταρων ορχιδέας.

EN. Liftenergy antiwrinkle face cream with hydrating ingredients. It contains donkey milk, hyaluronic acid, avocado oil, olive oil and orchid stem cells extract.

RU. Крем лифтинг для лица против морщин. Содержит ослиное молоко, гиалуроновую кислоту, масло авокадо, оливковое масло, экстракт стволовых клеток орхидей.

50ml / 21127



②

GR. 24ωρη Κρέμα προσώπου με ενυδατικά συστατικά. Περιέχει γάλα γαϊδάρας, υαλουρονικό οξύ, λάδι αβοκάντο, ελαιόλαδο, εκχύλισμα βλαστοκύτταρων ορχιδέας.

EN. Nourishing face cream 24 hours care. It contains donkey milk, hyaluronic acid, avocado oil, olive oil and orchid stem cells extract.

RU. Питательный крем для лица 24 часа. Содержит ослиное молоко, гиалуроновую кислоту, масло авокадо, оливковое масло, экстракт стволовых клеток орхидей.

50ml / 21126



③

GR. Ενυδατική κρέμα προσώπου. Περιέχει γάλα γαϊδάρας, υαλουρονικό οξύ, λάδι αβοκάντο, ελαιόλαδο, εκχύλισμα βλαστοκύτταρων ορχιδέας.

EN. Hydrating Face Cream. It contains donkey milk, hyaluronic acid, avocado oil, olive oil and orchid stem cells extract.

RU. Питательный крем для лица. Содержит ослиное молоко, гиалуроновую кислоту, масло авокадо, оливковое масло, экстракт стволовых клеток орхидей.

50ml / 21126



④

GR. Κρέμα ματιών με συστατικά που έχουν ενυδατική και αντιρυτιδική δράση. Περιέχει γάλα γαϊδάρας, υαλουρονικό οξύ, εκχύλισμα βλαστοκύτταρων ορχιδέας, προβιταμίν B5, αλόη, ελάτι αβοκάντο, ελάτι στοφιλού.

EN. Eye cream with ingredients that have hydrating and anti-wrinkle action. It contains donkey milk, hyaluronic acid, orchid stem cells extract, provitamin B5, aloe vera, avocado oil, grape oil.

RU. Крем для кожи вокруг глаз с увлажняющими свойствами против морщин. Содержит ослиное молоко, гиалуроновую кислоту, масло авокадо, оливковое масло, экстракт стволовых клеток орхидей, провитамин B5, алоэ вера, масло виноградных косточек.

15ml / 21129



⑤

GR. Αφρός καθαρισμού με ενυδατικά συστατικά και με συστατικά που έχουν καθαριστική δράση. Περιέχει γάλα γαϊδάρας, υαλουρονικό οξύ, εκχύλισμα βλαστοκύτταρων ορχιδέας, αλόη, προβιταμίν B5.

EN. Cleansing foam with hydrating ingredients and ingredients with cleansing action. It contains donkey milk, moringa extract, orchid stem cells extract, aloe vera, provitamin B5.

RU. Очищающая пенка для умывания лица – это увлажняющий многофункциональный очищающий продукт. Содержит ослиное молоко, экстракт моринги, экстракт стволовых клеток орхидей, провитамин B5, алоэ вера. Нежно очищает кожу, устраняет загрязнения и макияж, обеспечивает глубокую чистку кожи.

100ml / 21131



⑥

GR. Φροντίδα Χειλών: Κλασικό, Εξωτικά Φρούτα, Ρόδι, Αβοκάντο, Βανίλια και Άλον

EN. Lip Care: Classic, Exotic Fruits, Pomegranate, Avocado, Vanilla Flavor and Aloe Vera

RU. Средство по уходу за губами: Classic, Тропическими Фруктами, гранат, Авокадо, Ванилью, Алоэ вера

4,5g



FRESHSECRETS
NATURAL · COSMETICS
DONKEY MILK



①
GR. Shower gel με γάλα γαϊδάρας, εμπλουτισμένο με αλόη και πανθενόλη.
EN. Shower gel with donkey milk, enriched with aloe vera and panthenol.

RU. Гель для душа с ослиным молоком, обогащенный алоэ вера и пантенолом.
200ml / 21214

②
GR. Shower gel με γάλα γαϊδάρας, εμπλουτισμένη με άλαος αργκάν και πανθενόλη.
EN. Shower gel with donkey milk, enriched with argan oil and panthenol.

RU. Гель для душа с ослиным молоком, обогащенный аргановым маслом и пантенолом.
200ml / 21215

③
GR. Λοσιόν σώματος με γάλα γαϊδάρας, εμπλουτισμένη με αλόη, πανθενόλη, γλυκερίνη και ελαιόλαδο.
EN. Body lotion with donkey milk, enriched with aloe vera, panthenol, glycerine and olive oil.

RU. Гель для тела с ослиным молоком, обогащенный алоэ вера, пантенолом, глицерином и оливковым маслом.
200ml / 21212

④
GR. Λοσιόν σώματος με λάδι γαϊδάρας, εμπλουτισμένη με αργκάν, αλόη, πανθενόλη, γλυκερίνη, ελαιόλαδο.
EN. Body lotion with donkey milk, enriched with argan oil, aloe vera, panthenol, glycerine, olive oil.

RU. Лосьон для тела с ослиным молоком, обогащенный аргановым маслом, алоэ вера, пантенолом, глицерином и оливковым маслом.
200ml / 21213



⑤
GR. Κρέμα χεριών, πλούσια σε γάλα γαϊδάρας, αλόη, βούτυρο καρπέ, βιταμίνη E και έλαιο καρύδας.
EN. Hand cream, rich in donkey milk, aloe vera, shea butter, vitamin E and coconut oil.
RU. Крем для рук, богат ослиным молоком, алоэ вера, маслом карите, витамином Е и кокосовым маслом.
100ml / 21400

⑥
GR. Κρέμα χεριών πλούσια σε γάλα γαϊδάρας, έλαιο αργκάν, βούτυρο καρπέ, βιταμίνη E, πανθενόλη και έλαιο καρύδας.
EN. Mini Body Butter: Classic, Olive Oil, Rose, Exotic Fruits, Avocado, Aloe Vera, Argan Oil, Pomegranate, Grape Seed Oil, Vanilla, Jojoba Oil and Coconut.
RU. Мини-масло для тела: классическое, оливковое масло, роза, экзотические фрукты, авокадо, алоэ вера, аргановое масло, гранат, масло виноградных косточек, ваниль, масло жожоба и кокос.

100ml / 21401

⑦
GR. Μini Βούτυρο Σώματος: Κλασικό, Ελαιόλαδο, Έξωτικά φρούτα, Αβοκάντο, Άλοη, Ελατο αργκάν, Ρόδι, Κουκούτιστα σταφυλιού, Βανίλια, Χοχύπτια και Καρύδα.
EN. Mini Body Butter: Classic, Olive Oil, Rose, Exotic Fruits, Avocado, Aloe Vera, Argan Oil, Pomegranate, Grape Seed Oil, Vanilla, Jojoba Oil and Coconut.
RU. Мини-масло для тела: классическое, оливковое масло, роза, экзотические фрукты, авокадо, алоэ вера, аргановое масло, гранат, масло виноградных косточек, ваниль, масло жожоба и кокос.

60ml



FRESHSECRETS NATURAL · COSMETICS

CANNABIS OIL



EN.

The **Fresh Secrets** cannabis range includes face care and body care products. Nowadays, the personal care and the market around it, is increasingly focused on prosperity. To serve this purpose, hemp is traditionally used to care for the skin and hair, it calms, it soothes and it reduces irritation. It has antioxidant properties and it additionally helps hydrate the skin. Hemp oil contains the CBD nutritious oil, the legal ingredient of the cannabis plant.





FRESHSECRETS

NATURAL · COSMETICS

COCONUT OIL

GR.

Η Fresh Secrets δημιούργησε τη σειρά Coconut Oil. Το Coconut Oil και το απολαυστικό άρωμα της σειράς, χαρίζουν ένα «εξωτικό ταξίδι» στις αισθήσεις του καταναλωτή. Τα προϊόντα περιποίησης σώματος, χεριών και μαλλιών με Coconut Oil, σε συνδυασμό με βιταμίνες, θρεπτικά φυτικά έλαια και εκχυλίσματα βοτάνων, φροντίζουν, προστατεύουν και ενισχύουν την επιδερμίδα και τα μαλλιά.



①

GR. Σαμπουάν για όλους τους τύπους μαλλιών. Με θρεπτικό λάδι καρύδας και Πανθενόλη.

EN. Shampoo for all hair types. With nutritious coconut oil and panthenol.

RU. Шампунь для всех типов волос с питательным маслом кокосового ореха и пантенолом.

200ml / 15301

②

GR. Γαλάκτωμα για όλους τους τύπους μαλλιών. Με θρεπτικό λάδι καρύδας και Πανθενόλη.

EN. Conditioner for all hair types. With nutritious coconut oil and panthenol.

RU. Кондиционер для всех типов волос с питательным маслом кокосового ореха и пантенолом.

200ml / 15302

③

GR. Μάσκα για όλους τους τύπους μαλλιών. Με θρεπτικό λάδι καρύδας και Πανθενόλη.

EN. Hair Mask for all hair types. With nutritious coconut oil and panthenol.

RU. Маска для волос для всех типов волос с питательным маслом кокосового ореха и пантенолом.

200ml / 15303

④

GR. Λάδι μαλλιών με θρεπτικό λάδι καρύδας και Βιταμίνη E.

EN. Hair oil with nutritious coconut oil and vitamin E.

RU. Масло для волос с питательным маслом кокосового ореха и витамином Е.

150ml / 15304

⑤

GR. Ορός μαλλιών και σώματος με ιριδίζουσα πέρλα. Με θρεπτικό λάδι καρύδας και ενύδατικά συστατικά.

EN. Hair and body serum with iridescent pearl. With nutritious coconut oil and moisturizing ingredients.

RU. Мерцающая сыворотка для волос и тела с перламутровыми частичками. С питательным маслом кокосового ореха и увлажняющими ингредиентами.

100ml / 15305

EN.

Fresh Secrets created the Coconut Oil range. Coconut Oil and the delicious scent of the range offer an "exotic journey" to the consumer's senses. Coconut oil body and hand care products, combined with vitamins, nutritional herbal oils and herbal extracts, care for, protect and enhance the skin and hair.



⑥

GR. Σώματος με θρεπτικό λάδι καρύδας και ενύδατικά συστατικά.

EN. Shower gel for all skin types. With nutritious coconut oil and moisturizing ingredients.

RU. Гель для душа для всех типов кожи. С питательным маслом кокосового ореха и увлажняющими ингредиентами.

200ml / 15201

⑦

GR. Βούτυρο σώματος με θρεπτικό λάδι καρύδας και ενύδατικά συστατικά.

EN. Body Butter with nutritious coconut oil and moisturizing ingredients.

RU. Крем для рук с питательным маслом кокосового ореха и увлажняющими ингредиентами.

100ml / 15201

RU.

Fresh Secrets создала серию продуктов с маслом кокосового ореха. Кокосовое масло и наслаждающий аромат подарят Вам ощущение экзотического путешествия. Продукты с кокосовым маслом в сочетании с витаминами, питательными и растительными маслами, экстрактами лечебных трав, одновременно ухаживают, защищают и укрепляют кожу и волосы.



FRESHSECRETS

NATURAL · COSMETICS

SOAPS

GR.

H **Fresh Secrets** δημιούργησε μια εξαιρετική συλλογή σαπουνιών, που βασίζεται στις ιδιότητες και τα αρώματα των λουλουδιών, των φρούτων, του μελιού και του εκχυλίσματος από τη σίελο του σαλίγκαρου.

Σαπούνια καθαρισμού για το πρόσωπο, τα χέρια και το σώμα, ενισχυμένα με εκχυλίσματα βοτάνων και φυτών και αρώματα που ευχαριστούν τις αισθήσεις.

EN.

Fresh Secrets has created an excellent collection of soaps, based on the properties and aromas of flowers, fruits, honey and from the extract of snail saliva.

Soap cleansers for the face, hands and body, enhanced with herbal and plant extracts and fragrances that please the senses.

RU.

Серия **Fresh Secrets** создала превосходную коллекцию мыла, которая основана на целебных свойствах, ароматах цветов, фруктов, меда и на фильтрате улиточной слизи. Очищающее мыло для лица, рук и тела с экстрактами лечебных трав и растений с приятным ароматом.



21607



21604



21606



21603



21611



21612



21609



21610



21605



21608



21602



21601



21613

①

GR. Σαπούνι για πρόσωπο και σώμα με άριμα Φρούτων και Λουλουδιών: Αλόη, Ρόδι, Καρύδα, Αβοκάντο, Γαστερι, Γρέβεντα, Χοχύμα και Λεβάντα.

EN. Fruits & Flowers Soaps for face and body cleansing: Aloe vera, Pomegranate, Coconut, Avocado, Jasmine, Gardenia, Jojoba and Lavender.

RU. Мыло для очищения лица и тела: алоэ вера, гранат, кокос, авокадо, жасмин, гардения, жожоба и лаванда.

85g

②

GR. Σαπούνι μασάζ και απολέπτης με εκχύλισμα στέλου σαλιγκαριού.

EN. Massage & Scrub soap with snail extract.

RU. Массажное и скрабовое мыло с экстрактом улитки.

100g

③

GR. Σαπούνι καθαρισμού για πρόσωπο και σώμα με εκχύλισμα στέλου σαλιγκαριού.

EN. Face and body cleansing soap with snail extract.

RU. Очищающее мыло для лица и тела с экстрактом улитки.

85g

④

GR. Σαπούνι μασάζ και απολέπτης με έλαιο Άργκαν.

EN. Massage & Scrub soap with Argan Oil.

RU. Массажное и скрабовое мыло с аргановым маслом.

100g

⑤

GR. Σαπούνι καθαρισμού για πρόσωπο και σώμα με έλαιο Άργκαν.

EN. Face and body cleansing soap with Argan Oil.

RU. Мыло для лица и тела с аргановым маслом.

85g

⑥

GR. Σαπούνι καθαρισμού για πρόσωπο και σώμα με εκχύλισμα μέλιου.

EN. Face and body cleansing soap with Honey extract.

RU. Мыло для лица и тела с экстрактом меда.

85g